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Muut asiat

Sivltk § 65
 Outi Veijonaho kysyi Erasmus+-hankkeiden tilasta. Si vis tys joh-

ta ja kertoi hankkeiden olevan pysähtyneessä tilassa ko-
ronapan de mi an vuoksi ja hankekoulujen eri maissa pitävän yh-
teyk siä toisiinsa.

 Kristiina Isokorpi kysyi koulujen kerhotoiminnasta. Si vis tys joh-
ta ja kertoi että kerhotoiminnan resurssit leikattiin vuoden 2020
ta lous ar vion laadinnan yhteydessä eikä kerhoja kouluissa
vuon na 2020 pidetä. Marraskuussa OKM:n Suomen har ras ta-
mi sen malli -hausta haetaan resursseja koulujen ker ho toi mi nal-
le, minkä lisäksi vapaa-aikalautatoimen valmistelemassa Sa to-
lan perinnön käyttösuunnitelmassa kerhotoiminta huomioidaan.
Va paa eh tois voi min toteutettaville kerhoille ei ole estettä ja si-
vis tys toi mi tekee vapaaehtoistahojen kanssa yhteistyötä tar vit-
taes sa.

 Isokorpi kysyi myös Luvian oppilaskuljetusten tilanteesta. Si vis-
tys joh ta ja selvensi uuden kilpailutuksen aikataulutusta ja al ka-
mis ta syyskuun lopussa. Sivistysjohtaja kertoi myös op pi las kul-
je tus ten sujuneen koko kunnan alueella ongelmitta al ku syk sys-
tä. Irja Suoyrjö kertoi kuulleensa että päiväkoti Metsätähden
kul je tuk sis sa on esiintynyt joitain haasteita.

 Lopuksi sivistysjohtaja kertoi Luvian Käenpesän kiinteistön las-
ten ko ti toi min nas ta ja sen tilanteesta.
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